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Aprenentatge  
i proximitat 

C ertament, el temps no s’atura i ja s’ha acomplert el primer any de mandat del nou 
equip de govern municipal i voldria aprofitar aquest espai per transmetre-us, des 
d’una vessant més personal, el que ha significat aquest període. Així doncs, els 

darrers 12 mesos els podria resumir en tan sols dues paraules: aprenentatge i proximitat. 
La gestió d’un municipi tan complex com el nostre és tot un repte que hem anat 

descobrint dia a dia i que ha suposat, per a tots nosaltres, un verdader curs accelerat de 
presa de decisions per fer front a les múltiples casuístiques que s’han presentat. I apre-
nentatge, també, en l’àmbit de la cohesió d’un equip format per persones molt diferents, 
però que treballem amb l’objectiu compartit de fer un municipi millor per a tots i totes. 

Pel que fa a la proximitat, m’agradaria dir-vos que ha estat i segueix sent tota una 
experiència molt enriquidora el poder estar al vostre costat, participant en les nombro-
ses activitats que s’hi duen a  terme, escoltant de primera mà els vostres suggeriments 
i reivindicacions i, sempre que és possible, ajudant-vos a resoldre els petits i grans 
assumptes que us preocupen. Us puc garantir que aquesta seguirà sent una part molt 
important de la nostra feina diària.

Segur que aquests 365 dies no han estat exempts d’errors i d’equivocacions. No 
tot ho hem fet bé, però us podem assegurar que amb les ganes de treballar que tenim, 
l’esforç que hi posem i la ferma voluntat de millora, dibuixarem, conjuntament amb 
vosaltres, el municipi que volem.

Per acabar, només em queda desitjar-vos a tots i a totes molta salut i un molt 
bon estiu. 

Assumpció Castellví  
Alcaldessa de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant

“Qui a l’hivern no té prou 
roba, a l’estiu en té de sobra”
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“La nova gestió de les festes ens assegura  
una estabilitat en el pressupost municipal”

Q uin balanç fa d’aquest primer any de 
mandat com a regidora? Molt posi-
tiu. Els primers 6 mesos em van ser-

vir per aterrar i conèixer el funcionament de 
la casa, de les parts més relacionades amb 
la burocràcia i els terminis administratius. 
Un cop superada aquesta fase d’adaptació, 
m’he dedicat a la recerca de noves idees, 
propostes, a fer ajustos, per complir el com-
promís de millora que vam adoptar, sense 
oblidar les tasques del dia a dia. 

Com valora la tasca duta a terme des de la 
Regidoria de Festes? El primer projecte que 
vaig engegar en aquesta regidoria va ser la 
creació i la regularització de les associaci-
ons vinculades a les festes. L’Ajuntament ha 
signat uns convenis de col·laboració amb 
la Comissió de Festes de l’Hospitalet de 
l’Infant, l’Associació Penyes Sant Roc i les 
comissions de festes de Masriudoms i de 
Masboquera, que s’han constituït de ma-
nera formal com a entitats locals. Per mitjà 
d’aquests acords, aquestes dues entitats de 
l’Hospitalet s’han repartit les tasques d’orga-
nització de les festes de l’Hospitalet.

Aquest nou model d’organització de les 
festes està donant ja els seus fruits. Després 
de veure com han anat el Carnaval i les fes-
tes de Sant Joan i Sant Pere, creiem que hi 
ha hagut un salt qualitatiu gràcies a la bona 
feina que han fet les associacions.

Quina és la principal finalitat del nou mo-
del de gestió de les festes? Tenir un control 

més exhaustiu del pressupost de festes. Les 
associacions reben una subvenció i s’han 
d’ajustar al pressupost que tenen. Així es 
gestionen els recursos municipals d’una ma-
nera més responsable i com són les associ-
acions les que contracten directament a les 
empreses, les factures es paguen més aviat.

A més, d’aquesta manera, les associacions 
es reparteixen la càrrega de feina i poden apor-
tar noves idees, per enriquir-les i ampliar el ven-
tall de propostes per a tots els gustos i edats. 

Ens pots avançar algun dels actes més 
destacats de la Festa de Sant Roc? No, la 
Comissió de Festes ens ha demanat que 
no desvelem encara quines seran les sor-
preses. El que sí us puc dir que és s’estan 
preparant unes festes d’alta qualitat i molt 
variades; i que se celebrarà el 15è aniversari 
de les Penyes. 

Fem un repàs ara a l’any de mandat per a 
la Regidoria d’Esports. Ha estat un any ple 
d’actes i esdeveniments, alguns dels quals 
hem tornat a organitzar en vista de l’èxit dels 
anys anteriors (per exemple, els balls espor-
tius, el ciclocròs, els tornejos de futbol base 
LSA Cup, el Campus de Jana Fernàndez); i 
altres, per primera vegada (la final de la Lliga 
Nacional de Força, que va acollir l’Hospitalet 
l’any passat i que acollirà novament aquest 
2024; la Clàssica de ciclisme de l’Hospitalet, 
una prova del Campionat de Catalunya de 
Vòlei Platja prevista a finals del mes de ju-
liol a l’Hospitalet; els campus de futbol sala 

d’estiu a Vandellòs pel matí i la tarda; i el de 
l’Hospitalet amb pernoctació inclosa, etc. 
Com a fets destacats també hem reprès l’ac-
te de reconeixement als esportistes locals i 
hem creat unes subvencions per als espor-
tistes d’elit del municipi. 

Què és el que més destaca d’aquest primer 
any al davant de la Regidoria d’Ensenya-
ment? Les classes d’educació emocional 
que hem ofert a l’alumnat de l’ESO de l’insti-
tut han tingut molt bona acceptació per part 
dels joves i han servit perquè aprenguin a co-
municar-se d’una manera més efectiva. Per 
això, aquest curs donarem aquestes classes 
a l’alumnat de l’ESO i també al de de 5è i 6è 
de primària de l’Hospitalet de l’Infant i de 
Vandellòs.

D’altra banda, hem adjudicat els cursos 
de l’Escola d’Adults a una empresa externa 
perquè el servei sigui més complet (enguany, 
com a novetat, s’han programat cursos mo-
nogràfics) i hem reservat una partida pressu-
postària per redactar un projecte de reforma 
integral del pati de l’Escola Mestral. Si tot va 
segons el previst, a finals d’any o principis de 
2025, podrem començar les obres de millora 
del pati, perquè el puguin gaudir la comuni-
tat educativa i els inscrits a les activitats de 
l’Àrea d’Esports i tinguin zones d’ombra.

I a Vandellòs, aquest estiu executarem la 
2a fase de reforma del pati de l’Escola Valde-
lors, que té en compte les demandes de l’alum-
nat. Hi instal·larem noves estructures lúdiques 
i l’any que ve farem la 3a fase de reforma. 

Yolanda Marqués
Regidora d’Ensenyament,  
d’Esports i de Festes

En aquest mandat, s’ha estrenat com a regidora. Està 
al capdavant d’uns departaments de l’Ajuntament que 
s’adiuen amb el seu perfil professional, perquè és mes-
tra d’educació infantil i té experiència com a monitora 
de l’Àrea d’Esports. Es va unir al projecte polític de Més 
Municipi, “perquè aposta per la proximitat” i perquè te-
nia “ganes de participar en la gestió municipal”, segons 
ens explica.

A la pàgina web de l’Ajuntament hi ha un  
apartat dedicat als regidors/es, amb informació de la 
biografia de cadascun d’ells/es i de la retribució que cobren. Entrevista 3
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Aquí podeu consultar la informació 
relativa als grups polítics municipals que 

hi ha penjada al web de l’Ajuntament:

Fi de la zona 
d’estacionament regulada

A questa és la decisió del nostre equip de 
govern després de valorar els beneficis 
i els costos de l'ordenança.

Es pagaven dos cànons: un a la zona por-
tuària d’11.500 €, en el 2023 vam aconseguir 
reduir el pagament a 7.500 €, tot i així la zona 
blava era deficitària. L’altre cànon a Costes, val 
a dir que estava inclòs en un Pla d'usos no obs-
tant això d'una manera “irregular”, a més amb 
una concessió de la zona marítimoterrestre ca-
ducada des de l'any 2020.

Aquest equip de govern ha mantingut dife-
rents reunions amb aquesta Administració en 
les quals ha quedat palès que no autoritzaran 
en cap cas regular la zona de la línia marítimo-
terrestre.

I un altre tema no menor és el Camp de Fut-
bol de l’Arenal, amb una concessió caducada 
des del 2014 amb una pròrroga fins al 2019, en 
la qual Costes demanava un projecte de viabi-
litat de la zona a presentar al 2016. I no es va 
presentar res, ni una línia de projecte.

Cal dir que l’acció del PSC en desatendre 
les indicacions de Costes ha fet que les rela-
cions entre aquest ajuntament i aquesta ad-
ministració superior siguin molt millorables. El 
nostre equip de govern està treballant intensa-
ment per revertir aquesta situació amb Costes 
per tal que es pugui jugar al camp en les millors 
condicions.

Si fem un balanç de les males decisions 
que hem heretat han estat: fugida de turisme, 
pèrdua de promoció econòmica, unes instal-
lacions pèssimes del Camp de l'Arenal i unes 
pèrdues econòmiques estimades de 250.000 € 
a causa de l’amortització de la zona blava.

Aquesta és l'herència del mandat del PSC. 

acciomunicipalvh@gmail.com 
  @acciomunicipalvh

 @acciomunicipalvh

Esmeralda 
Saladié

Balanç del primer any de 
govern

E l proppassat 17 de juny es va complir el 
primer any de l’equip de govern al con-
sistori, caracteritzat per la proximitat i 

l’escolta activa a la ciutadania. Això ha permès 
emprendre accions concretes, millorar serveis i 
posar en funcionament mecanismes per agilit-
zar gestions tant de les demandes com de les 
necessitats socials dels veïns i veïnes.

Hem posat l’èmfasi en el futur postnuclear, 
amb l’ampliació de les partides econòmiques 
per a les subvencions de promoció econòmi-
ca i la creació de l’Oficina d’Assistència a les 
empreses. Aquesta ha de treballar perquè els 
projectes dels empresaris locals optin a les 
subvencions del Fons de Transició Nuclear, per 
millorar la competitivitat i consolidar-les així 
com un dels motors econòmics del municipi.

S’ha finalitzat la part d’obra de la residèn-
cia de la gent gran, un projecte amb una gestió 
prèvia que posava en risc l’estabilitat pressu-
postària i que l’actual equip de govern ha pogut 
revertir, a més d’introduir-hi millores no con-
templades en el projecte inicial.

Un altre pilar ha estat el medi ambient, mit-
jançant accions orientades a incrementar el 
reciclatge arreu del municipi, reduir el malbara-
tament de l’aigua i millorar-ne la gestió.

L’equip de govern també aposta per la ce-
lebració d’esdeveniments culturals i esportius 
com a element de cohesió i atracció de gent 
al territori, potenciant els actes i les activitats 
que organitza el teixit associatiu de les po-
blacions que integren el municipi i posant de 
relleu l’èxit del nou model d’organització amb 
la signatura de convenis de col·laboració amb 
entitats locals. 

mesmunicipi@gmail.com
  Més Municipi

 @mes_municipi

Ferran 
Conejo

Balanç del primer any de 
mandat

F a un any, Més Municipi-Junts va aconse-
guir formar govern amb la FIC, PP i Ac-
ció Municipal-ERC, tot enlluernant amb 

grans promeses de profunds canvis i innova-
dors projectes. 

Tanmateix, un any després, els resultats no 
només no deixen veure un canvi significatiu, 
sinó que es posa de manifest la manca d’un 
model d’actuació municipal i, sobretot, la man-
ca d’un projecte de futur, el que, agreujat per 
la incapacitat d’administrar els diners públics 
i els recursos extraordinaris com els Fons de 
Transició Nuclear, dibuixa un futur preocupant 
per al nostre municipi. 

En efecte, l’Ajuntament s’ha menjat una 
part important dels estalvis (romanent) dei-
xat pel govern socialista. Diners que s’havien 
de destinar a projectes vinculats als serveis 
públics i a les energies renovables i no per a 
despeses supèrflues i compromisos personals 
dels responsables polítics. Així, en pocs me-
sos, els estalvis de l’Ajuntament han passat de 
9.706.000€ a 4.574.000€. 

A aquesta gestió poc responsable, s’afegeix 
la constatació d’un govern marcat per una ide-
ologia clarament de dretes, que prioritza els in-
teressos particulars per damunt de l’interès ge-
neral. És el cas de la gestió realitzada envers el 
tancament de la Cooperativa de Vandellòs. Així, 
l’actual govern ha concedit un préstec a un em-
presari de Vandellòs per adquirir l’immoble de la 
Cooperativa, per import de 187.000€ i a un 0,1% 
d’interès. Una decisió poc ètica! 

En front d’aquesta situació, el nostre grup 
ha estat treballant per esdevenir una oposició 
responsable, proactiva i fiscalitzadora, apor-
tant alternatives per al nostre municipi. 

pscvh@tinet.org
  @pscvandellos.hospitalet

 @PSCVH
 @psc_hospitalet.vandellos

María José 
Gómez

Opinió dels portaveus municipals
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Ja tenim l’estiu aquí

D esprés d'un any de nou govern munici-
pa, la FIC està satisfeta de les accions 
que s'han dut a terme, tot i entenent que 

encara hem de treballar més per assolir el ni-
vell d’excel·lència en els serveis municipals que 
tots ens mereixem.

Ja hem aconseguit una de les nostres prio-
ritats que era eliminar les zones d’aparcament 
regulat. La FIC ja l’anterior mandat va votar en 
contra d’aquesta proposta, una de les raons era 
que s’ocupava sòl de domini públic de titularitat 
estatal i, per tant, l’Ajuntament no podia fer el 
que volgués en aquest espai. 

Sembla que aquesta mesura farà més 
atractiva la visita de les persones de fora a 
l’Hospitalet i per això esperem recuperar visi-
tants i així tot el sector turístic, comerç, restau-
ració, lleure, etc. hi surti guanyant.

Des de la Regidoria de Turisme  valorem 
molt positivament la promoció de  les activi-
tats dirigides a tota la família, com la Setmana 
del Petit Príncep, el Festival del Vent, els tallers 
ambientals, que per cert ens ha permès acon-
seguir el guardó de Centre Blau.

També valorem amb molt bona nota l’estat 
de les platges, volem unes platges que estiguin 
netes, endreçades i llestes amb mobiliari ade-
quat a l'entorn per donar un bon servei a les 
persones. 

Tot i que ara sembla que el turisme sigui 
una activitat hostil, per a nosaltres ha de ser 
una alternativa socioeconòmica. 

Voler ara fer culpables als pisos turístics del 
problema d’habitatge, sobretot dels lloguers, 
és ser molt simplista. La mala gestió urbanís-
tica dels poders públics potser hi té quelcom 
a veure. 

fic_cat@telefonica.net
  @fichospitalet

 @lafichospitalet

María Elidia 
López

L’equip de govern ens 
censura

D es d’aquestes línies, les úniques que 
ens deixen publicar, l’Assemblea de la 
CUP volem denunciar la censura que 

ens aplica La Revista en no publicar-nos cap 
acte, esdeveniment, o actuació que realitzem 
al nostre municipi. La mateixa censura se’ns 
aplica a la web i a les xarxes socials de l’Ajun-
tament. 

Tal com posen de manifest diversos infor-
mes del Síndic de Greuges de Catalunya, els 
equips de govern municipals “...han de garantir 
la participació dels regidors i dels grups muni-
cipals en els òrgans d'informació i difusió mu-
nicipal, com ara la televisió local, les emisso-
res de ràdio municipals i les publicacions i els 
butlletins editats per l'ajuntament.” El Síndic de 
Greuges de Catalunya també recorda que “els 
grups polítics i els càrrecs electes que integren 
el ple formen part de la corporació local, és a 
dir, són també Ajuntament, i s’ha de garantir 
la participació de tots en els mitjans de comu-
nicació propis del consistori, sense excepció, 
com forma de promoure la democràcia a partir 
de la confrontació d’idees i de propostes”.

Els diversos informes del Síndic de Greuges 
de Catalunya també recorden que “els mitjans 
de comunicació de titularitat municipal han de 
reflectir no només l’activitat institucional muni-
cipal i l’opinió de l’equip de govern, sinó també 
la dels grups polítics amb representació al mu-
nicipi”.

Tot i les reiterades peticions del Grup Muni-
cipal de la CUP perquè se’ns publiquin actes o 
es difongui la nostra activitat política, l’equip de 
govern ens censura contínuament fent un ús 
partidista d’aquests mitjans de comunicació 
municipals. 

  @cupvh
 @CupVH 
 @cupvh 

Sergi  
Saladié

HospiBeer - 14 i 15 de juny 
de 2024 

H a arribat la Fira de la Cervesa a l’Hos-
pitalet! Els passats dies 14 i 15 de juny 
de les 19.00h a les 00.00 h, la Plaça Be-

renguer d’Entença es va omplir de gom a gom 
amb l’HospiBeer. Un esdeveniment que ha 
nascut per quedar-se, ja que ha superat amb 
escreix el nombre de visitants fins arribar a la 
quantitat de 8.000 persones que han passat 
per la Plaça. En aquesta fira, hem apostat per 
un atrezzo diferent al que estem acostumats, 
apostant per estructures de fusta. 

Aquest esdeveniment no hagués estat 
possible si no haguéssim comptat amb la col-
laboració d’algunes entitats, comerços i res-
tauradors locals que ens han manifestat una 
valoració molt positiva d’aquest acte.

A més, hem volgut dinamitzar aquesta fira 
pensant en el turisme familiar pel qual tant 
apostem al nostre municipi i, com ho hem fet? 
Doncs pensant en tots els públics: des dels 
més petits, amb la col·laboració del Casalet 
Viatger de la Regidoria d’Igualtat, atraccions 
infantils i música en directe amb la inestimable 
col·laboració dels DJs locals Francesc Blanch 
i Marcos Espinola i els grups Confina2 i The 
Long Players.

I ja per acabar, des de la Regidoria de Co-
merç, un cop fet balanç del cap de setmana 
passat només podem donar les gràcies i com-
partir aquest èxit amb les associacions, enti-
tats, comerços locals, restauradors i visitants 
que han fet que aquesta aposta hagi esdevin-
gut tot un èxit. I ara, a començar a treballar per 
l’HospiBeer del 2025, per introduir-hi millores i 
novetats. 

ppvandelloslhospitalet@gmail.com 
  @PP-Vandellòs l’Hospitalet de l’Infant

 @ppvandellos
 @ppvandellos 

Sílvia 
Pujol

@ajuntament_vh



1969, Nova Llum
Per Álvaro Tomás Hernández

Aquí podeu consultar els números de 
La Revista publicats des del 2010 fins a 

l’actualitat. Els números anteriors els trobareu, 
en format paper, a les biblioteques municipals: 

Falla que va organitzar el Club a la plaça de l'esglèsia l'any 1969. Fira del llibre de l'any 1971 a la Plaça de l'esglèsia. 

L a pista Nova Llum és un dels llocs més assenyalats per a la 
gent de l’Hospitalet de l’Infant, que ha esdevingut un nexe 
d’unió i de trobada dels habitants del poble en una època amb 

l’arribada de les dues centrals nuclears. El següent article pretén re-
copilar, de la manera més humil possible, l’origen d’aquesta zona tan 
estimada del nostre poble.

Als anys 60, el nucli costaner de l’Hospitalet de l’Infant comença-
va a veure com arribaven els primers estiuejants i la construcció dels 
primers blocs de pisos destinats a proveir el nou fenomen de la so-
cietat de masses del que, després de l’obertura del règim franquista, 
hi començava a imperar: el Turisme. L’skyline del poble amb l’antic 
Hospital, camps de garrofers i oliveres es veia alterat per l’edificació 
dels blocs gegants com el Tarraco, Sant Roc, París, Versalles, l’am-
pliació considerable de l'Hotel Infante... Eren els testimonis de l’arri-
bada d’estiuejants i de nous pobladors que treballarien en la primera 
Central nuclear. Una de les zones d’eixample del poble de l’Hospitalet 
en aquesta dècada i la següent fou la finca del Garroferal. En aquest 
terreny on ja hi havia la casa-abadia i l’església nova (1965) es van 
començar a aixecar edificis que van acabar formant l’actual recinte 
de la plaça de l’Església.

L’arribada de gent jove vinguda d’altres llocs del territori nacional 
juntament amb l’empenta d’altres joves del poble amb un nivell de 
coneixements i d’inquietuds va provocar la creació d’un Club social 
i cultural sota el recer de la Parròquia de Sant Pere i de mossèn 
Josep Porcar. Aquest Club parroquial, creat amb els valors d’ober-
tura i modernitat que el Concili Vaticà II promulgava, va ser bate-
jat amb el nom que va proposar José Luis López Arandilla. «Nova 
Llum» era un nom en català que augurava uns nous temps de llum 
i llibertat després de les gairebé tres dècades que Espanya portava 
sota el poder del règim franquista. Va ser la primera associació 
cultural i de joves que va existir a l’Hospitalet de l’Infant en un 
moment en què existien molts pocs llocs d’esbarjo i diversió per 
al jovent.

La seva fundació va tenir lloc el dia 1 d’abril de 1969, tenint 
com a seu social dependències que eren propietat de l’Església: 
els baixos de l’edifici de la Parròquia, acabat de construir a principis 
d’aquell mateix any i un altre edifici de planta baixa amb dues sales 

(enderrocat en la primera reforma de la plaça). Als baixos del bloc 
residencial es va ubicar una biblioteca, un bar, una taula de ping-pong, 
un billar i un tocadiscos. Tres mesos després de la seva institució, el 
29 de juny, diada de Sant Pere, s’inauguraven les pistes esportives. 
Des del Club es van involucrar en l’organització de les festes de Sant 
Joan, Reis, Sant Jordi, les ballades de sardanes i activitats esporti-
ves... Aprofitant les pistes, s’organitzaven partits de futbol, bàsquet i 
tennis. També es van organitzar diverses excursions com la de Mont-
serrat, el Barri Gòtic de Barcelona i les Coves de n’Hug.

«Nova Llum» era el nom de la primera 
associació cultural i de joves de l’Hospitalet  
de l’Infant, amb què es van acabar coneixent  
les pistes esportives

El teatre era una de les activitats que més destacaven. El grup 
de teatre, el primer grup que va existir al poble, es va estrenar al 
cinema del Julià (ubicat a l’antiga carretera de València) amb l’obra 
“La Real gana”, un sainet d’allò més divertit. Entre altres obres, es va 
representar «Yerma», de Federico García Lorca, que l’any 1977 tam-
bé seria representada a Reus, prèvia invitació per part de Bravium 
Teatre. L’obra teatral que més èxit va tenir va ser la representació 
durant tres anys de l’obra “El Crist de Nou Crucificat”, que repre-
sentava la Passió de Jesucrist i en la qual va participar molta gent 
jove del poble. Durant dos anys es va representar sota la torre de 
l’Hospital; i un altre any, al cinema del Julià.

El Club va passar per alts i baixos. Amb el pas del temps els seus 
components van emprendre altres camins vitals i professionals, fins 
a la desaparició del Club social. Després de la dissolució, les pistes 
es van continuar utilitzant, i amb la urbanització desenvolupada pels 
primers ajuntaments democràtics, la Parròquia va fer donació del 
terreny que ocupaven les pistes. Aquesta plaça va continuar amb el 
mateix nom que ja tenia, Nova Llum. 

Fonts orals: M. Marquès, C. Martínez i T. Rullo.
Bibliografia: Porcar Ivars, J. Apunts d’història cívica i religiosa de 
l’Hospitalet de l’Infant.
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Associació Esportiva  
Camins de Pedra  

 

E ls objectius d’aquesta associació local són “el foment, el desenvolu-
pament i la pràctica continuada de l’activitat física i esportiva i l’orga-
nització de curses d’orientació i de muntanya al nostre municipi i al-

tres punts de la demarcació de Tarragona”. No obstant això, en paraules del 
president d’aquesta entitat, Marc Fernandez, “allò que mou” els socis i sòcies 
d’aquesta entitat local són “les ganes d’organitzar i de prendre part en proves 
que se surten del normal, que no comporten aglomeracions i que es poden 
viure en un ambient familiar, de companyonia i d’amistat”.

Les curses que programen també es caracteritzen per ser solidàries 
(per participar-hi, cal aportar uns quilos d’aliments que després son lliurats a 
entitats benèfiques de la província) i per ser molt exigents des del punt de 
vista esportiu, perquè són de resistència i de llarga distància.

Allò que mou aquesta entitat són “les ganes 
d’organitzar i de participar en proves que se surten 
del normal, que no comporten aglomeracions i que es 
poden viure en un ambient familiar, de companyonia 
i d’amistat”

Per aquest 2024 han preparat cinc proves, dues de les quals tenen com 
a escenari el nostre municipi: The Longest Night, que es va disputar els dies 
24 i 25 de maig a la Masia de Castelló (més informació a la pàgina 18) i The 
Lord of The Books, una ultra de 65 km que transcorrerà per l’entorn de la Serra 
de Llaberia i en què els participants hauran de trobar les peces d’un trenca-
closques que hi haurà a cada poble per on passarà la prova (entre aquests, la 
Masia de Castelló) en un temps màxim de 17 h i 14 minuts, a partir de les 00 
h del 2 de novembre. 

El nostre municipi va acollir l’any passat i el 2021 la cursa The Peaks of 
The Sun, consistent a creuar tots els cims més alts del Baix Camp, des de la 
Platja de l’Arenal fins al Tossal de la Baltasana de Prades només durant les 
hores de sol. I els anys 2022 i 2023, “Andomita”, la cursa més llarga de la pe-
nínsula ibèrica, amb un recorregut de 460 km i 23.000 m de desnivell positiu.

 
 Més informació a www.andomita.com 

President:  
Marc Fernandez Ciurana
Secretari:  
Montserrat Soler Guixé
Tresorer:  
Conrad Solé Altès
Vocal:  
Oscar Chies Sirisi
Correu electrònic:  
aecaminsdepedra@gmail.com

Instagram: @ae_caminsdepedra
Facebook: AE Camins de Pedra
Pàgina web:  
www.andomita.com
Adreça:  
Carrer Estanislau Figueres 24  
de Vandellòs
Data de fundació:  
16 d’agost de 2021
Nombre actual de socis: 98

Pastís de formatge 
sense forn  
amb gelatina
Nom de l’establiment:  
Taverna cheff Danny (Masboquera)
Cuiner: Danny Postma

Preparació de la base:
Tritura 200 g de galetes tipus Maria; fon 100 g de 
mantega i barreja-la amb les galetes triturades fins a 
obtenir una textura similar a la sorra mullada.
Aboca la barreja a un motlle desmuntable amb paper 
de forn i reserva-la en el congelador mentre prepares 
el farcit del pastís. 

Elaboració del farcit:
En un cassó al foc, aboca 750 g de nata per a muntar 
(crema de llet). Hidrata 9 làmines de gelatina neutra o 
sense sabor en aigua freda. 
Afegeix 750 g de formatge crema a la barreja de nata 
calent. Incorpora 150 g de sucre, estèvia o qualsevol 
edulcorant.
Dissol les fulles de gelatina prèviament hidratades en 
150 ml de llet calent i afegeix-les al farcit. 
Aboca el farcit sobre la base de galeta en el motlle. 
Cobreix-ho amb paper d’alumini i refrigera-ho durant 
al menys 6 h. 

Preparació de la gelatina de cobertura:
Hidrata 2 làmines de gelatina neutra o sense sabor 
en aigua freda. Dissol les fulles de gelatina en 300 g 
de melmelada maduixa sense sucre. Vessa la gelati-
na de maduixa sobre el pastís refrigerat. Refrigera el 
pastís novament fins que la gelatina tingui una textu-
ra consistent.  

INGREDIENTS:

Per fer el pastís de 

formatge:
•  200 g de galetes tipus 

Maria
•  100 g de mantega

•  750 g de formatge 

crema
•  750 g de nata para 

muntar (crema de llet)

•  150 g de sucre, estèvia 

o qualsevol edulcorant

•  9 lamines de gelatina 

neutra o sense sabor

Per a la gelatina:
•  2 làmines de gelatina 

neutra o sense sabor

•  300 g de melmelada de 

maduixa sense sucre
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A Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant tenim per endavant 
un estiu ple d’actes per a totes les edats! Al web de 

l’Ajuntament podeu consultar l’agenda del mes de juliol: 

La I Fira HospiBeer atrau unes 8.000 persones
Aquest nou esdeveniment es va celebrar els dies 14 i 15 de juny a la Plaça Berenguer d’Entença

L a Plaça Berenguer d’Entença de l’Hospitalet de l’Infant es va 
omplir de gent els dies 14 i 15 de juny, amb motiu de la I Fira 
HospiBeer. Segons calcula la Regidoria de Comerç, unes 8.000 

persones van passar durant els dos dies per aquesta nova fira de la 
cervesa, en què es van vendre més de 22.000 tiquets de menjar i 
beure als 15 estands instal·lats.

En aquests estands, diverses entitats locals van vendre les cer-
veses; i diversos establiments de restauració i negocis d’alimentació 
locals, productes d’alimentació i tapes. A més, hi va haver música en 
viu (dels DJs locals Francesc Blanch i Marcos Espinola; i dels grups 

Los Confina2 i The Long Players), atraccions infantils i servei de 
canguratge per als nens i nenes.

La fira es va ambientar amb diferents espais perquè els visitants 
es poguessin sentir còmodes en tot moment, i gaudir de l’oferta mu-
sical i gastronòmica amb els amics, la família... 

La regidora de Comerç, Sílvia Pujol:  
“Amb aquesta nova fira volem celebrar  
l’inici de l’estiu amb els veïns i amb els turistes  
i visitants i dinamitzar l’activitat econòmica”

Brauli Conejo presenta  
la maqueta de l’Hospital  
del Coll de Balaguer 

E l passat 19 de maig, el nostre veí Brauli Conejo va presen-
tar la maqueta de l’Hospital del Coll de Balaguer que ha fet 
i que està exposada a la 1a planta del centre de visitants 

d’aquest conjunt monumental.
Aquesta obra és fruit d’un treball minuciós de dos anys i està 

elaborada amb molts materials reciclats. Recrea com era la Pla-
ça del Pou a l’època medieval; i la façana de la Plaça Catalunya, 
als anys 40 i 50. La part interior està inspirada en l’actualitat, tot i 
que l’autor  s’ha permès algunes llicències històriques. 

La presentació d’aquesta maqueta va tenir lloc en el marc de 
la celebració del Dia Internacional dels Museus. La Regidoria de 
Cultura i Patrimoni va organitzar aquest acte i també unes visites 
gratuïtes al patrimoni, amb molt èxit de públic. 

ARIANA GIL MONTSE SANCHO
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L ’Hospitalet de l’Infant ha deixat de tenir aparcament regulat du-
rant la temporada d’estiu. El 30 de maig, el Ple de l’Ajuntament 
va donar llum verda a la derogació de l’ordenança fiscal regula-

dora de la taxa per estacionament de vehicles de tracció mecànica a 
la via pública en determinades zones; i de l’acord plenari de delegació 
a favor de l’empresa municipal IDETSA de la inversió, gestió i mante-
niment de l’aparcament regulat. Aquest punt es va aprovar amb els 
vots a favor de Més Municipi, la FIC i el PP, els vots en contra del PSC 
i l’abstenció de la CUP.

La retirada de l’aparcament regulat és fruit de la decisió política 
de l’equip de govern i ve motivada, principalment, per la negativa 
de Costes de la Generalitat de Catalunya i de Costes de l’Estat a 
autoritzar aquest sistema d’estacionament de pagament a la zona 
de domini públic marítimoterrestre per mitjà del pla d’usos de tem-
porada. 

Aquesta negativa afectava de manera directa un total 223 places 
d’estacionament situades a la línia de costa que s’haurien de d’eli-
minar per aquesta falta d’autorització. A més, l’eliminació d’aquestes 
places i també d’aquelles ubicades en espais verds que es van retirar 
en la revisió de l’ordenança fiscal de l’octubre de 2023 comportava 
pèrdues econòmiques i la impossibilitat de mantenir l’efecte de fron-
tera entre l’àrea regulada d’aparcament i la no regulada, segons va 
argumentar al ple el regidor de Promoció Econòmica, Ferran Conejo. 

El mateix regidor va explicar que l’aparcament regulat es va imple-
mentar l’any 2021 en diverses zones de l’Hospitalet de l’Infant, entre 
les quals hi havia la zona de costes, on la concessió que afecta a les 
àrees i vials d’aparcament estava caducada des de l’any 2020. “L’Ajun-
tament estava utilitzant un espai sense disposar del títol habilitant 

per fer-ho i a més, com que estava desenvolupant una activitat amb 
ànim de lucre, estava incomplint la llei de Costes i el seu reglament, 
que diuen que els aparcaments que estan en una zona de domini pú-
blic marítimoterrestre han de ser públics i gratuïts”, va afegir.

L’eliminació de les zones d’estacionament de pagament tindrà 
un impacte sobre el compte de resultats d’IDETSA, amb les pèr-
dues corresponents al cost d’amortització de tots els béns invertits, 
els propers 5 anys (45.000 euros cadascun dels propers 4 anys; i 
27.000 €, l’últim any). 

S’ha tret l’aparcament regulat  
a l’Hospitalet de l’Infant
El Ple de l’Ajuntament va aprovar, el 30 de maig, la derogació de l’ordenança fiscal que regulava la taxa per 
estacionament de vehicles de tracció mecànica a la via pública en determinades zones

En aquest enllaç trobareu els vídeos de 
les darreres sessions plenàries que ha 
gravat la Televisió de Vandellòs (TVV)

Unes noves lletres gegants 
donen la benvinguda al nucli  
de l’Hospitalet de l'Infant

L ’Ajuntament ha instal·lat unes lletres gegants en tres di-
mensions, que formen el nom de l’Hospitalet de l’Infant, 
a l’avinguda Ramon Berenguer IV número 1, cantonada 

amb la Carretera de Móra número 23 d’aquest nucli de població. 
En aquesta zona neuràlgica d’entrada i sortida de vehicles, estan 
situades aquestes vint lletres fabricades amb planxa d’acer i pin-
tades de color blanc, sobre un petit mur d’obra que s’ha construït 
en aquesta parcel·la.

L’objectiu és que aquest nou element identitari i de promoció 
turística tingui molta visibilitat, tant per als vehicles com per als 
vianants que circulen pels carrers i voreres perimetrals. 

La fabricació, subministrament i instal·lació d'aquestes lletres 
corpòries ha costat uns 9.650 euros, dels quals Enresa ha finan-
çat 6.120 euros. 
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“V iatge a l’Infant” és el nom del nou producte turístic-cultu-
ral que ha creat la Regidoria de Turisme. Es tracta d’una 
ruta a peu per l’Hospitalet de l’Infant, que transcorre pel 

Sender Litoral del Jonquet, que uneix les platges de l’Arenal i del Torn 
i que està guardonat amb la bandera Sender Blau.

Allò que caracteritza aquesta ruta és que està inspirada en l’obra 
de El Petit Príncep, de l’autor francès Antoine de Saint-Exupéry, 
que està vinculat a l’Hospitalet de l’Infant. I és que, segons està 
documentat, en un viatge en què pilotava l’avió que feia la ruta entre 
Marsella i Alger, l’autor d’aquest clàssic de la literatura es va veure 
obligat a fer un aterratge d’emergència al poble, a causa del fort vent 
de Mestral que bufava. Per aquesta raó, Exupéry, l’any 1932, va fer 
una estada de dos dies a l’Hospitalet de l’Infant.  

La idea de crear un producte turístic a l’entorn de la història de 
l’aterratge que l’autor de El Petit Príncep va fer a la costa de l’Hospita-
let de l’Infant va sorgir l’any 2022 i s’ha materialitzat ara en aquesta 
“ruta innovadora, amb la qual s’oferirà durant tot l’any una experi-
ència immersiva, transformadora i memorable”, segons ha explicat 
l’alcaldessa, Assumpció Castellví. 

“Qui faci aquesta ruta podrà connectar amb si mateix i amb les 
persones que l’acompanyen i fer un recorregut farcit de reptes per-
sonals, que li faran pensar, il·lusionar-se i transformar-se”, ha afegit 
l’alcaldessa. 

I és que al llarg del recorregut pel Sender Litoral del Jonquet, 
el que es proposa a la gent és participar en set dinàmiques, que 
treballen el benestar personal, i que posen de relleu valors com 
l’amor, l’amistat, la innocència, la gratitud, la tolerància... Uns va-
lors que giren al voltant de la història de El Petit Príncep i que es vol 
que s’associen a l’Hospitalet de l’Infant.

Un exemple d’aquestes dinàmiques és la que ens proposa seure a 
la platja, tancar els ulls i parar atenció al que sentim al nostre voltant: 
el soroll de les onades del mar, la suau brisa a la cara, el cant dels 
ocells; i i buscar un element que hi hagi al voltant que representi allò 
que ens fa especials. Un altre repte ens convida a donar les gràcies 
a algun dels membres del grup que ens acompanyen durant el recor-
regut o a altres persones que no hi són en aquell moment al nostre 
costat, a través d’un missatge de text, un àudio, etc.

Qui vulgui participar en aquestes activitats i viure aquesta ex-
periència s’ha d’adreçar a l’Oficina de Turisme per recollir el pas-
saport del Viatge a l’Infant. Aquest passaport conté la informació 
sobre cadascun dels reptes que es plantegen i està disponible en 
català, castellà, francès i anglès.

Després de superar cada repte, a cada punt de la 
ruta (senyalitzat amb un pilar de fusta), els 
participants podran segellar el passa-
port amb el senyal que hi trobaran tot 
ubicant la pàgina contra el símbol-se-
gell i rascant-la amb el llapis.

Un cop hagin fet totes les activitats 
proposades i tinguin tots els segells al 
passaport que acrediten que les han 
completat, podran dirigir-se a l’Ofici-
na de Turisme per rebre uns obsequi, 
consistent en productes de marxan-
datge de Turisme l’Hospitalet de l’In-
fant i la Vall de Llors. 

Amb aquest nou producte de tu-
risme experiencial i regeneratiu, que 

L’obra El Petit Príncep inspira una nova ruta  
turística-cultural a l’Hospitalet de l’Infant
La Regidoria de Turisme ha creat aquest producte experiencial per a tot l’any i va organitzar al mes d'abril 
un programa d’actes per donar-lo a conèixer i implicar la ciutadania 

Per controlar l’aforament a l’interior de la Cova del Llop Marí, 
durant la temporada alta (fins al 31 d’agost), serà obligatori fer una 
reserva prèvia per accedir-hi, a través de la pàgina web de Turisme: Actualitat10



compta amb el suport de la Diputació de Tarragona i que s’ha creat 
amb l’ajuda de l’empresa Abismal i l’assessorament del doctor en Tu-
risme Jaume Marín, l’Ajuntament pretén “diversificar l’oferta turís-
tica, desestacionalitzar la temporada turística i internacionalitzar 
la destinació”, segons ha argumentat la regidora de Turisme, Elidia 
López.

Pensant en el potencial de futur que pot tenir aquest producte i en 
el valor afegit que pot aportar a la marca turística del municipi, l’Ajun-
tament té previst continuar invertint en aquest per fer-lo créixer de 
manera sostenible. “Cada any hi anirem incorporant noves accions 
i nous recursos que puguin ser atractius, com ara murals, elements 
escultòrics, altres actes, etc. Una de les accions ja previstes serà la 
instal·lació d’una escultura que representi l’avioneta de Saint-Exupéry 
que va aterrar a l’Hospitalet de l’Infant, a l’inici de la ruta, que també 
farà les funcions de photocall”, ha assegurat Assumpció Castellví.

“Aquest producte està pensat perquè el veïnat i les associaci-
ons locals en formin part, el desenvolupin, se’l facin seu i plantegin 
noves experiències. Està liderat per la Regidoria de Turisme, però hi 
tenen cabuda tots els sectors econòmics del municipi (la restauració, 
el comerç, l’hoteleria…) i totes les entitats. Esperem comptar amb la 
seva col·laboració”, ha dit l’alcaldessa. 

La Setmana El Petit Príncep
Per donar a conèixer aquest nou producte i implicar la població de 
Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant en aquest projecte, la Regidoria de 
Turisme va organitzar un programa d’actes gratuïts a l’entorn de 
l’univers de El Petit Príncep. Durant l’anomenada “Setmana El Petit 
Príncep”, que es va celebrar del 20 al 28 d’abril, hi va haver una sessió 
de cinema, un espectacle familiar de dansa, tallers infantils, concur-
sos de lectura en veu alta del llibre i de dibuix ràpida. El primer acte va 
ser la presentació de la ruta Viatge a l’Infant.

A més, durant aquella setmana, a set restaurants de l’Hospitalet 
de l’Infant s’hi va poder degustar un suquet d’escamarlans, que és 
el plat que va assaborir Antoine Saint-Exupéry durant la seva estada 
a l’Hospitalet de l’Infant. 

El vincle entre El Petit Príncep  
i l’Hospitalet de l’Infant

L a vinculació de El Petit Príncep amb l’Hospitalet de l’In-
fant va sortir a la llum l’any 2004, arran de la publicació 
al Diari de Tarragona d’un article de l’advocat i economis-

ta Francisco Merelo Barberà, titulat “El día que conocí a Saint-
Exupery en Vandellòs”, en què explicava el seu testimoni. L’any 
2013, el periodista Javier Díaz va reprendre aquesta informació 
en un altre article publicat al mateix diari amb el títol “El Principito 
aterrizó en Vandellòs” i en un altre article l'any 2018 ("El aterrizaje 
forzoso de Santi-Exupéry en Vandellòs i l'Hospitalet"); i posterior-
ment, l’Alfons Tejero, expert en la història del municipi de Van-
dellòs i l’Hospitalet de l’Infant, va estirar del fil i va aprofundir 
en la investigació, reconstruint documentalment aquest episodi 
històric. Així, va aconseguir esbrinar el punt de l’aterratge, el mes i 
l'any, quin avió pilotava, el lloc on va dinar  (l’hostal del número 33 
de la Via Augusta), entre altres detalls. 

Seguiu Turisme l’Hospitalet de l’Infant i la Vall de Llors a les xarxes socials:

@Turisme l’Hospitalet de l’Infant i la Vall de Llors 

@turisme_hospitalet @Mar_i_Muntanya @turismehospitaletinfant 
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Si voleu més detalls sobre el programa Tok’l i les altres 
activitats juvenils previstes, seguiu el perfil d’Instagram de la 

Regidoria de Joventut, on trobareu l’enllaç a les inscripcions: 

Publicat el tercer volum dels 
Quaderns d’Història Local 

L a Secció d'Història i Patrimoni del Foment Cultural va 
presentar el tercer volum dels Quaderns d’Història Local 
el passat mes d’abril, tant a l’Hospitalet de l’Infant com 

a Vandellòs. 
En aquesta publicació es tracten diversos temes relacio-

nats amb la història del nostre municipi, com la vida darrere el 
taulell de Mari Carme Farnós al quiosc i al Cafè i Diari, la me-
teorologia a l'Hospitalet de l'Infant, l'arquitecte Federico Llorca 
i l'església de Sant Pere, les quintes al Vandellòs del XIX, el 
museu del Ferrocarril de Móra la Nova i la repressió de post-
guerra a Vandellòs.

L’obra està escrita per Óscar Pinto, Gerard Martín, Anto-
ni López, Álvaro Tomás, Ildefonso Irún , Francesc González, 
Xavier Rodríguez, Joan Tous, Francesc Xavier Cort i Jordi 
Sasplugas. 

Una quarantena de 
persones contractades  
amb el pla d’ocupació

E l consistori ha contractat un total de 43 persones en 
la 1a convocatòria del pla d’ocupació municipal de 
2024, anomenat «Acció d’Ocupació i Professionalitat». 

Aquestes persones estan treballant a jornada completa (ho 
faran per períodes de tres a sis mesos, en funció dels tipus de 
serveis que presten), per reforçar actuacions a zones públi-
ques, manteniment de mobiliari urbà, jardineria, neteja d’es-
pais públics i naturals, informació a les platges, repartiment 
de la revista municipal i suport administratiu. 

S’han instal·lat unes 
papereres intel·ligents  
a l’Hospitalet

L ’Ajuntament ha instal·lat unes papereres solars com-
pactadores a l’Hospitalet de l’Infant: a la Plaça de la 
Marina i al passeig marítim, davant de l’espigó. En 

ambdós llocs ha col·locat una paperera d’aquest tipus per a 
envasos; i una altra, per a la fracció de rebuig. 

Aquestes papereres porten incorporat un cendrer i poden 
acumular el triple de residus que les convencionals.

El consistori ha instal·lat aquestes papereres intel·li-
gents com una prova pilot per comprovar-ne el funciona-
ment i, si és positiu, estudiarà col·locar-ne més en altres 
punts del municipi. 

El nou programa Tok’l 2,  
a l’abast dels joves 

L es regidories de Joventut dels ajuntaments de Mont-
roig del Camp i de Vandellòs i l'Hospitalet de l'Infant han 
presentat el calendari del segon semestre de 2024 del 

programa Tok'l2, dissenyat per oferir experiències enriquido-
res i divertides per als joves dels dos municipis. 

Aquest programa inclou sortides lúdiques a PortAventu-
ra, l’Aquopolis, Horrorland, Jungle Trek Altafulla; i propos-
tes més culturals, com una ruta nocturna a Tarragona per la 
històrica ciutat de Tarragona per descobrir els seus misteris i 
llegendes i un viatge a Granada. 
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Un espai per a les famílies  
amb infants de 0 a 5 anys,  
a Vandellòs

L ’Ajuntament, a través de la Regidoria d’Igualtat, ha habilitat 
un espai perquè les famílies amb infants de 0 a 5 anys 
de Vandellòs hi puguin passar la tarda i perquè hi puguin 

disposar també del servei de canguratge (“El Casalet”).
Aquest espai està ubicat a l’antic Punt Òmnia, al costat del 

Casal de Joves, i està equipat amb mobiliari i jocs adaptats per 
als més petits. Es va inaugurar el 12 d’abril i aquest estiu està 
obert de dilluns a divendres de 16 a 21 h.

En aquest nou equipament, a més, la Regidoria d’Igualtat ofe-
reix el servei municipal de canguratge, batejat amb el nom de “El 
Casalet”, a les famílies amb nens i nenes d’entre 3 i 5 anys, de 
dilluns a divendres, de 16 a 18 h. D’aquesta manera, ha ampliat la 

franja d’edat d´ús d’aquest servei, que des del mes de febrer està 
a l’abast de les famílies amb infants de 6 a 12 anys al Casal de 
Joves de Vandellòs; i de les famílies amb infants de 3 a 10 anys, a 
l’Espai Jove de l’Hospitalet de l’Infant. 

L ’Hospitalet de l’Infant disposa ara d’un pumptrack, un circuit 
per a bicicletes, monopatins, patins i patinets. Aquest circuit 
lleugerament ovalat, pavimentat amb asfalt i amb diferents 

peralts, pendents i desnivells que permeten la pràctica esportiva i lú-
dica de circulació de vehicles sense motor, està situat a la urbanitza-
ció Els Corralets, al costat del parc, tocant a la carretera de la C-44. 
A aquest solar de 1.200 m², que té accés pel carrer Antoni Tàpies 1, 
s’hi pot arribar pel carril bici.

“L’equip de govern va decidir ubicar aquesta instal·lació, que ja es-
tava projectada, al costat del parc de la urbanització els Corralets per 
donar vida a aquest zona i convertir-a en una gran àrea lúdica, per 
això també tenim previst millorar la pista esportiva i el parc infantil. El 
pumptrack estarà obert al públic tots els dies de la setmana i és apte 

per a totes les edats, ofereix reptes per als usuaris més experimen-
tats i és assequible per als  debutants i per als infants. És obligatori, 
però, que els usuaris i usuàries utilitzin el casc”, ha explicat la regidora 
de Medi Ambient, Laura Olmo.

Això ho van poder comprovar ja les persones que van assistir el 
16 de juny, a la inauguració, en què es va oferir una exhibició a càrrec 
de BikeParks Costa Daurada.

Les obres de construcció d’aquesta nova instal·lació les ha dut 
a terme l’empresa Pumptrack Park SL, especialitzada en aquest 
tipus de circuits. Van ser adjudicades per un import de més de 
78.000 euros. Per finançar-les, l’Ajuntament ha comptat amb 
una subvenció de la Diputació de Tarragona que representa el 
80% del cost. 

L’Hospitalet de l’Infant estrena un pumptrack 
L'Ajuntament ha construït aquest circuit de bicicletes i monopatins i altres vehicles sense motor a la  
urbanització Els Corralets, amb una subvenció de la Diputació de Tarragona

Aquí podeu consultar el programa d’activitats variades 
que ha organitzat la Regidoria de Joventut per als 
mesos de juliol i agost, adreçat als joves d’entre 12 i 18 anys  Actualitat 13



L ’Ajuntament ha posat en marxa la segona fase d’implantació 
del sistema porta a porta de recollida de residus al nucli de 
Vandellòs. En aquest poble, ha activat, com a prova pilot, una 

app d’identificació dels usuaris i usuàries per permetre l’accés a l’àrea 
d’emergència, situada a la deixalleria municipal. 

La regidora de Medi Ambient, Laura Olmo: «La 
idea és que a partir de l’any que ve, les persones 
que separin els residus i que, per tant, generen 
un cost menor, hagin de pagar menys”

Des del 29 d’abril, aquesta àrea d’emergència, on hi ha conteni-
dors per a les diferents fraccions i on es poden dipositar els residus 
en casos excepcionals (per exemple, si una persona marxa de viatge 
o quan es produeix una generació de residus més alta de l’habitu-
al), està tancada i cal identificar-se per poder-hi entrar a través de 
l’aplicació per a mòbils Civiwaste.

Amb l’aplicació d’aquest sistema d’obertura de l’àrea d’emergèn-
cia i la càmera de vigilància instal·lada, l’Ajuntament pretén evitar 
sobretot que gent de fora del municipi hi dipositi els seus residus. 

L’Ajuntament també té previst implantar aquest nou sistema 
d’identificació a les àrees d’emergència del sistema porta a porta 
de Masriudoms, Masboquera i la urbanització Vanessa Park al llarg 
d’aquest any. 

Per millorar la gestió dels residus del municipi i incrementar-ne 
els índexs de reciclatge per fraccions, el consistori també ha imple-
mentat un sistema d’identificació personal voluntari als contenidors 
d’orgànica i envasos de l’Hospitalet de l’Infant, a través de la mateixa 
app (Civiwaste). 

«La identificació voluntària serà un pas previ a l’aplicació 
d’aquest sistema de manera obligatòria, per poder complir els 
objectius europeus en reciclatge marcats per al 2025 (per llei, 
s’haurà d’arribar al 55%)», segons ha explicat la regidora de Medi 
Ambient, Laura Olmo. 

Es controla l’accés a l’àrea d’emergència del  
porta a porta de recollida de residus a Vandellòs
I també s’ha implantat un sistema d’identificació personal voluntari als contenidors d’orgànica i envasos de 
l’Hospitalet de l’Infant que funciona a través de la mateixa app per a mòbils (Civiwaste)

Més detalls de la campanya estival 
d’Ecovidrio #MovimentBanderesVerdes, 

en què participa el nostre municipi. 

Vandellòs i l’Hospitalet de 
l’Infant intentarà revalidar 
aquest estiu la Bandera Verda 

L ’Ajuntament i més de 60 establiments hostalers del mu-
nicipi s’han sumat a la 5a edició de #MovimentBande-
resVerdes, la campanya estival d’Ecovidrio que reconeix la 

labor dels ajuntaments i hostalers locals en matèria de reciclat-
ge d’envasos de vidre i el seu compromís amb l’avanç cap a un 
desenvolupament sostenible. 

Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant competirà amb 34 munici-
pis catalans, amb l’objectiu de revalidar la “Bandera Verda de la 
Sostenibilidad” d’Ecovidrio que ja va aconseguir l'edició anterior. 
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E l passat 18 de maig es va estrenar amb èxit el Festival del 
Vent a l’Hospitalet de l’Infant. Aquesta iniciativa de la Regidoria 
de Turisme, que té com a objectiu posar en valor aquest fe-

nomen meteorològic tan característic del nostre municipi, va atraure 
centenars de persones a la Plaça Coll de Balaguer, davant del passeig 
marítim.

Durant aquesta jornada festiva, que va tenir lloc entre les 10 i les 
18 h, s’hi van oferir diferents exhibicions de volades d’estels: estels 

de gran format, estels acrobàtics, estels fets a mà i, com no, estels 
conduïts pels més petits. Aquestes exhibicions van anar càrrec de l'As-
sociació Estels Club de Barcelona, que va sortejar estels professionals.

A més, hi va haver tallers perquè els participants poguessin cons-
truir-se el seu propi estel; i un jardí eòlic on el vent va fer ballar unes 
estructures hipnotitzants. També hi va actuar la banda municipal de 
música Clau de Vent, que va preparar un concert amb un repertori 
pensat per a aquesta ocasió. 

Neix el Festival del Vent a l’Hospitalet de l’Infant 
Aquest nou esdeveniment es va celebrar el dissabte 18 de maig, a la Plaça Coll de Balaguer

El municipi obté la Bandera Blava per a totes les  
platges i, per primer cop, el distintiu de “Centre Blau” 

L es platges de l’Arenal, de la Punta del Riu, del Torn i de 
l’Almadrava i el port esportiu han rebut les banderes bla-
ves que reconeixen internacionalment la seva qualitat i 

els seus serveis. 
A més, enguany el nostre municipi ha estat guardonat per pri-

mera vegada amb el distintiu de «Centre Blau». És un reconeixe-
ment que concedeix anualment la Foundation for Environmental 
Education a aquells centres de visitants, aules de mar o de na-
tura, etc., situats a municipis amb Bandera Blava, visitables per 
la població en general i que inclouen entre els seus objectius i 
activitats l’educació ambiental sobre els ecosistemes litorals i in-
formació específica sobre el Programa Bandera Blava.

La Regidoria de Turisme va presentar al gener la candidatura 
a Centre Blau per a l’aula ambiental situada a l’estiu al passeig 
marítim de l’Hospitalet, al costat del punt d’informació turística 
de la Base Nàutica. 

Aquí teniu accés a la pàgina web de 
Turisme l'Hospitalet de l'Infant i la Vall 
de Llors, que ha renovat la seva imatge Turisme 15



Natalie's Cafeteria: un 
lloc on passar una estona 
tranquil·lament

A l'Alex Guardia, que és de Barberà de la Conca, l'amor el va 
dur fins a l'Hospitalet de l'Infant, d'on és natural la seva 
parella. I el nom d'ella, Natalie, va ser el que va triar per 

batejar seu primer negoci: la cafeteria que el setembre de 2022 
va obrir portes al carrer París 1. 

"La meva idea era muntar un local que no fos el típic bar, sinó 
una cafeteria on la gent pogués seure tranquil·lament, conversar 
sense sorolls i en un ambient relaxat; i tenir una feina que em per-
metés conciliar la vida laboral i familiar”, explica l'Alex.

Aquest ambient agradable, l’atenció personalitzada i els pro-
ductes de qualitat que ofereix són el que creu que més valora la 
seva clientela, a la qual li està molt agraït, segons explica. Cafès, 
sucs, brioixeria industrial i casolana, entrepans, torrades, biquinis 

calents amb pa de pagès, vermuts, cerveses... Són alguns dels 
productes que serveix. El te matxa amb suc de taronja natural 
amb gel és un dels que més èxit té (es diu "Vitazen").

“La meva màxima és oferir allò que m’agradaria a mi i de la 
manera que voldria ser atès jo”, afirma. I amb aquest objectiu obre 
la Cafeteria Natalie’s dilluns, dimecres, dijous i divendres de 8 a 14 
h; i els caps de setmana, de 8 a 14:30 h. 

SECCIÓ EMPRENEDORS 

A mitjan de maig, l’Hospitalet de l’Infant va viure un cap de set-
mana dedicat al món empresarial local. El divendres 17 de 
maig, sota el títol "Vandellòs i l'Hospitalet de l'Infant, un 

espai d'oportunitats", va tenir lloc la IV Jornada tècnica empresarial  
al Teatre Auditori; i el dissabte i diumenge 18 i 19 de maig, la IV 
Fira Multisectorial. Dos esdeveniments organitzats per l’Associació 
d’Empresaris de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant (ADE), l’Ajuntament 
i l’empresa municipal IDETSA, amb la col·laboració de la Diputació de 
Tarragona (i de PIMEC Tarragona, també en el cas de la Jornada).

Al recinte firal, ubicat al carrer Ramon Berenguer IV i als voltants 
del Centre Cultural Infant Pere, hi va haver una trentena d’expositors 
d’empreses del municipi, majoritàriament del sector serveis i indús-

tria; música en viu i sessions de DJs locals, una zona de restauració, 
una exhibició de motocicletes trial, una tirolina i activitats en alçada. 

Amb aquests i altres atractius, es va oferir als visitants de la fira 
“l’oportunitat de descobrir la varietat d'empreses del territori i es va 
habilitar un espai on les empreses locals van poder establir nous con-
tactes comercials i obtenir visibilitat”, segons ha destacat el president 
de l’ADE, Aurelio Llopis.

A la Jornada tècnica empresarial del dia 17, en què va inter-
venir el president de PIMEC Tarragona, Jordi Ciuraneta, hi van 
assistir una cinquantena d'empresaris i empresàries locals i de 
les rodalies, que després van poder compartir una estona en un 
sopar networking. 

Més d’una trentena d’expositors d’empreses  
locals, a la 4a edició de la Fira Multisectorial
L'Hospitalet va acollir aquest esdeveniment els dies 18 i 19 de maig; i la IV Jornada tècnica empresarial, el dia 17

Seguiu les xarxes socials d’IDETSA, per estar al dia dels 
serveis que ofereix a la ciutadania i a l’empresariat: 

@Idetsa  @idetsa_  @idetsa   Turisme16



S’obre un espai de coworking a Vandellòs 
Es diu “La llata”, té capacitat per a vuit persones i està disponible tots els dies de la setmana a Ca la Torre

A mb la voluntat de satisfer les necessitats de les persones 
emprenedores, autònomes, teletreballadores, freelancers i 
empresàries que busquen un lloc per desenvolupar les seves 

tasques, comunicar-se amb altres professionals i tenir una àrea per 
reunir-se amb els clients, l’Ajuntament, a través de l’empresa munici-
pal IDETSA, ha obert un nou espai de coworking al municipi.

S’anomena “La llata” i està ubicat a Ca la Torre de Vandellòs, un 
equipament cultural que està declarat Bé Cultural d’Interès Nacional 
(BCIN). Disposa de 2 espais diferenciats amb capacitat per a 8 per-
sones i d’un sistema domòtic i de seguretat que permet la seva 
administració, control i manteniment.

Com “La Cowmunitat”, l’espai de coworking que hi ha des de 
fa uns anys a l’edifici del Viver Tecnològic del polígon Les Tàpies 

I de l’Hospitalet de l’Infant, “La llata” ofereix accés els 7 dies de la 
setmana (en modalitat full time), servei d’impressora, fotocopiadora 
i escàner, connectivitat a internet de fibra òptica.

Els preus van des dels 40 euros mensuals en modalitat part time 
als 60 en full time. En el primer cas, inclou accés 5 dies a la setmana; i 
en el segon, els 7. En ambdós casos, com a requisits es demana una 
estada mínima de 3 mesos, estar donat/ada d’alta al règim general o 
d’autònom i fer la sol·licitud de reserva.

El nou espai de treball per a compartir de Vandellòs es va inau-
gurar el passat 5 de juliol, amb una jornada que va incloure diverses 
activitats, com ara una xerrada i una taula rodona sobre el coworking, 
una dinàmica participativa i un tast de productes locals, en què van 
participar més d'una vintena de persones. 

Les alumnes Èlia Sastre  
i Natasha Escoda guanyen  
els Premis Enfila el teu futur 

E l projecte empresarial d’Èlia Sastre Farnós i Natasha Es-
coda Faraon ha guanyat els XVII Premis Enfila el teu futur 
per a joves emprenedors, organitzats per l’empresa muni-

cipal IDETSA, amb la col·laboració d’Alpiq, les associacions em-
presarials del municipi, la Regidoria d’Ensenyament i la Regidoria 
d’Ocupació, Indústria, Emprenedoria i Planificació estratègica. 

Rosa Gabriela Coliu, Inma Dueñas Franch i Adriana Merino 
Ruiz són les guanyadores del segon premi; i Alba Vázquez Cés-
pedes i Vera Zambudio Martel, del tercer premi. 

L’acte del lliurament dels guardons va tenir lloc el 17 de maig a 
l’institut. Abans, la convidada d’aquesta edició, Lorena Omedes, 
una emprenedora local que és consultora de màrqueting digital i 
disseny web, va impartir una xerrada inspiradora als joves.

En aquesta 17a edició dels Premis hi han participat un total 
de 31 alumnes de l’INS Berenguer d’Entença, que han presentat 
15 projectes empresarials. 

Aquí teniu tota la informació sobre els espais de 
coworking que teniu al vostre abast al municipi. 
Si teniu algun dubte, podeu trucar al 977 820 820 Promoció econòmica 17



L’11a edició de la Vandekames ja té data: el 17 de novembre! 
L’Ajuntament patrocinarà aquesta cursa de muntanya, 

organitzada pel CCERV i el Centre Excursionista Serres de Mestral.  

Finals de voleibol dels 
Jocs Esportius Escolars de 
Catalunya, als pavellons 
municipals

E ls pavellons esportius municipals de Vandellòs i l'Hos-
pitalet de l'Infant van acollir partits de la Final Nacional 
de Voleibol dels Jocs Esportius Escolars de Catalunya: 

el de l’Hospitalet de l’Infant, els dies 1 i 2 de juny (hi van 
participar 240 esportistes d’entre 16 i 18 anys); i el de Van-
dellòs, el 8 de juny (hi van prendre part un centenar d’espor-
tistes d’entre 10 i 11 anys).

Les altres pistes on ha tingut lloc aquesta final, que es va 
celebrar en tres caps de setmana consecutius de l’1 al 16 de 
juny, vam ser els poliesportius lleugers Joan Rebull i Ciutat de 
Reus i el Reus Ploms, i el pavelló de Vinyols i els Arcs. 

L’Alberg Esportiu Àster 
acull el II Campus de  
futbol de Jana Fernàndez 

L ’Alberg Esportiu Àster ha acollit recentment el II Cam-
pus de futbol de Jana Fernàndez. El passat 25 de juny, 
la setantena de participants van rebre la visita sor-

presa de la jugadora del primer equip femení del FC Barce-
lona amb molta alegria. L’alcaldessa, Assumpció Castellví; la 
regidora d’Esports, Yolanda Marqués; i la regidora de Turisme, 
Elidia López van donar-li la benvinguda i van desitjar als infants 
i joves inscrits (la majoria noies, d’arreu de Catalunya i també 
d’Escòcia i el Regne Unit) que gaudissin d’aquesta experiència 
que va començar el 24 de juny i va finalitzar el 29 de juny.  

Juan Heredia guanya la cursa 
The Longest Night a Castelló

J uan Heredia Bermúdez, de l’Espluga de Francolí, va ser 
el guanyador de la cursa de resistència The Longest 
Night, que es va disputar a la Masia de Castelló.

Dels 95 participants, va ser el corredor que més voltes 
va aconseguir fer al recorregut, de 6,7 km: 24 voltes!, que 
representen un total de 160,8 km i uns 6.300 m de desnivell 
positius. Aquesta és la distància que va recórrer en 24 h: des 
de les 21 h del 24 de maig, que és quan va començar la cursa; 
fins a les 21 h del 25 de maig. 

Aquesta prova la va organitzar l’Associació Esportiva Ca-
mins de Pedra, amb la col·laboració de l’Ajuntament, l’Associa-
ció Masia de Castelló i diverses empreses. 

La 3a prova de la Copa 
Catalana Júnior de Ciclisme, 
a l’Hospitalet  de l'Infant

G airebé 160 ciclistes van participar el passat 21 
d’abril en la Clàssica l’Hospitalet de l’Infant, la 3a 
prova puntuable de la temporada de la Copa Catalana 

Júnior. El calendari català de ciclisme va estrenar aquesta pro-
va júnior amb un atractiu recorregut de 112 km amb sortida i 
arribada a l’avinguda Via Augusta.

La victòria va ser per a Héctor Domínguez (Picusa Aca-
demy), que va creuar la meta en solitari per celebrar la victòria, 
mentre que a tan sols 7 segons entrava el grup perseguidor, 
liderat per Antonio Ramírez (Lucta-Granja Rinya) i seguit del 
català Marc Zafra (Purito-Tadesan-Nuria). 
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En aquest enllaç podeu veure el vídeo que es va 
projectar en la gala que es va celebrar al Teatre 
Auditori en homenatge als esportistes locals. 

El consistori reconeix els èxits de més de 200 
esportistes locals en un acte celebrat el 26 de juny

L ’Ajuntament ha reconegut públicament els èxits aconseguits 
més de 200 esportistes locals, i els seus entrenadors/es, en 
aquesta temporada 2023/2024. Ho va fer en un acte celebrat 

el 26 de juny al vespre al Teatre-Auditori de l’Hospitalet de l’Infant, 
que va estar amenitzat per la violinista Astrid Torrente. En record 
d’aquest homenatge, l’alcaldessa, Assumpció Castellví; i la regidora 
d’Esports, Yolanda Marqués, van lliurar-los un detall commemoratiu. 

Aquests esportistes formen part de nou entitats esportives lo-
cals (el Club d’Escacs l’Hospitalet de l’Infant, el Club de Futbol Sala de 
Vandellòs, el Club de Gimnàstica Rítmica de l’Hospitalet de l’Infant, el 
Club de Judo, el Club de Karate, el Club de Patinatge, el Grup de Bitlles 
del Foment Cultural, el Club Futbol Base l’Hospitalet de l’Infant i el 
Club Esportiu Masboquera) i de les seccions de natació, futbol sala, 
atletisme i handbol de l’Àrea d’Esports de l’Ajuntament. 

L'Ajuntament crea unes 
subvencions adreçades  
als esportistes locals d'elit
Les bases reguladores per a l’atorgament 
d’aquests ajuts es van aprovar inicialment  
en la sessió plenària del 30 de maig

E l passat 30 de maig, el Ple de l’Ajuntament va aprovar inici-
alment les bases per a l’atorgament de subvencions eco-
nòmiques a esportistes individuals residents al municipi, 

considerats d’elit a nivell municipal, amb els vots a favor de Més 
Municipi, el PSC, la FIC i el PP i l’abstenció de la CUP.

Aquestes bases tenen per objecte premiar els resultats es-
portius obtinguts en l’exercici anterior a la convocatòria i donar 
suport econòmic a la preparació i participació d’aquests espor-
tistes en competicions oficials d’àmbit autonòmic, estatal i in-
ternacional.

A aquestes subvencions, a mode de prova, l’Ajuntament hi 
destinarà enguany 6.000 € (aquesta quantitat podrà variar en con-
vocatòries posteriors en funció de la demanda). Aquesta partida 
pressupostària es distribuirà de manera proporcional al percentat-

ge de puntuació que cada esportista obtingui (amb el límit màxim 
establert per a cada categoria), una vegada s’hagin aplicat els cri-
teris de valoració establerts. En tot cas, l’import màxim a percebre 
serà de 2.000 €, per als esportistes individuals; i de 1.500 euros, 
per als esportistes d’esports col·lectius. 
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de dilluns a divendres
de lunes a viernes
from Monday to Friday | du lundi au vendredi
Montag bis Freitag | С понедельника по пятницу

Del 25 de juny
al 7 de setembre

2024

dissabtes
sábados
saturdays | samedi
Samstags | суббота

BUS
Municipal

9.25

9.40

9.45

9.50

7.50

7.55

8.00

8.05

8.10

8.25

8.05

8.10

8.25

8.30

8.35

8.40

8.45

8.50

9.00

9.05
 
9.10

9.13

9.15

9.25

9.25

9.40

9.45

9.50

11.32

11.40

11.45

11.50

11.55

12.00

12.03

12.05

8.30

8.35

8.40

8.45

8.50

9.00

9.05
 
9.10

9.13

9.15

9.25

10.25

10.26

10.28

10.32

10.35

10.45

10.50/11.25*

11.30

11.32

12.10

12.12

12.15

12.20

12.22

12.25

12.30

12.35

13.00

13.02

13.04

13.16

VANDELLÒS / Benzinera

VANDELLÒS / Molí de l’oli

MASBOQUERA

MASRIUDOMS

Vanessa Park

Polígon Les Tàpies

Estació de tren 

Urbanització Infant

Casa de la Vila

Zona Àster - Piscina

L’Alcantarilla - L’Arenal

Platja del Torn

L’ALMADRAVA

8.00

8.05

8.00

8.05

10.05

10.25

10.00

10.05

7.50

7.55

8.00

Vandellòs

L’Almadrava

L’Almadrava

Vandellòs

L’Hospitalet

L’Hospitalet

L’ALMADRAVA

Platja del Torn

L’Alcantarilla - L’Arenal

Casa de la Vila 

Urbanització Infant

Estació de tren  

Polígon Les Tàpies

Vanessa Park

MASRIUDOMS

MASBOQUERA

VANDELLÒS / Molí de l’oli

VANDELLÒS / Benzinera

13.16

13.31

13.35

13.40

13.45

13.48

13.53

13.55

10.00

10.05

10.05

10.10

10.15

10.20

10.24

10.28

10.29

12.00

12.05

12.05

12.15

12.20

12.25

12.28

12.30

17.00

17.05

17.05

17.07

17.10

17.14

17.17

17.18

19.53

19.58

11.31

11.40

11.45

12.00

10.29

10.30

10.32

10.36

10.39

10.49

10.50/11.25*

11.30

11.31

13.25

13.35

13.45

13.50

14.00

12.30

12.31

12.34

12.38

12.42

12.47

12.52

12.57

13.05

13.07

13.10

13.25

15.03

15.05

15.10

15.15

15.18

15.20

15.22

14.05

14.10

14.20

14.30

14.35

14.38

14.43

14.45

14.00

14.03

14.45

14.46

14.49

14.53

15.00

15.03

15.48

15.52

15.57

16.02

16.05

16.07

16.09

15.22

15.24

15.28

15.32

15.37

15.42

15.47

15.48

16.42

16.48

16.53

17.00

16.09

16.11

16.15

16.20

16.23

16.28

16.33

16.41

16.42

18.05

18.10

18.13

18.18

18.21

18.23

18.25

17.18

17.19

17.22

17.26

17.30

17.33

17.38/18.05*

18.45

18.50

19.00

19.05

19.10

19.13

19.15

19.17

18.25

18.27

18.31

18.36

18.40

18.45

19.32

19.37

19.17

19.32

FI
SERVEI

FI
SERVEI

INICI
SERVEI

INICI
SERVEI

POBLACIÓ
Dades actualitzades 01/07/2024
L’Hospitalet de l’Infant 5.919
Vandellòs 804
Masriudoms 114
Vanessa Park 169
Masboquera 129
L’Almadrava 53
Població disseminada 34
Total 7.222

DEMOGRAFIA
NAIXEMENTS:
Alma Guzmán Jarosz, 20/03/2024
Aarón Sánchez Lombardi, 
09/05/2024
Alex Sundash Albajez, 14/05/2024
Júlia Bertomeu Sivila, 21/05/2024
Pol Jareño Cruz, 03/06/2024

MATRIMONIS:
Neus Guirro Jardí i Marina Elisabeth 
Casañas Ojeda, 21/06/2024

TELÈFONS D’INTERÈS
Ajuntament de Vandellòs 977 82 40 37 
Fax Ajuntament de Vandellòs 977 82 43 59 
Alberg Esportiu Àster  977 82 34 40 
BASE 977 82 34 59 
Biblioteca de l’Hospitalet 977 82 21 22 
Biblioteca de Vandellòs 977 82 45 12 
CAP de l’Hospitalet  977 82 03 36 
Casa de la Vila de l’Hospitalet  977 82 33 13 
Fax Casa de la Vila  977 82 39 00 
Casal d’avis de l’Hospitalet 977 82 31 21
Casal d’avis de Vandellòs 977 82 43 64 
Casal de Masriudoms 977 82 44 10 
Casals de Joves 977 56 90 26 

Centre de dia de l’Hospitalet 977 82 30 76
Centre de dia de Vandellòs 977 82 41 16 
Comaigua (Avaries) 900 10 03 42 
Correus 977 82 20 26
Emergències 112 
Endesa (Avaries) 800 760 706 
Escola de Música (l’Hospitalet) 977 82 37 14 
Escola Mestral (l’Hospitalet) 977 82 31 90 
Escola Valdelors (Vandellòs) 977 82 40 14 
Farmàcia Alba Garcia 977 82 42 25
Farmàcia Aragonès 977 82 30 59 
Idetsa Fibra  877 911 450 
MIDIT (Mancomunitat)  977 56 90 30

Oficina d’IDETSA 977 82 08 20
INS Berenguer d’Entença 977 82 04 27
Jutjat de Pau 977 56 90 33 
Llar d’Infants Sol i Vent (l’Hospitalet) 977 82 04 61
Llar d’Infants Patufets (Vandellòs) 977 82 40 03 
Oficina de Turisme 977 82 33 28 
Piscina coberta. Àrea d’Esports 977 82 05 23 
Policia Local 092 / 609 30 89 45 
Port Esportiu (Club Nàutic) 977 82 30 04 
Ràdio l’Hospitalet 977 82 00 14
Serveis Socials 977 56 90 38 
Tanatori municipal 977 36 02 81 
Televisió de Vandellòs 977 82 43 60 

A la pàgina web de l’Ajuntament podeu consultar els horaris 
de l’autobús municipal i els horaris de les línies d'autobús 

entre l'Hospitalet de l'Infant i Reus o Tarragona.

DEFUNCIONS:
Juan Pintado Valiente, 05/05/2024
Oven Pascual Prats, 26/05/2024
Santiago Savall Perelló, 30/06/2024
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A través d’aquest enllaç podeu escoltar els 
pòdcasts guanyadors dels I Premis de Comunicació, 
convocats per Ràdio l’Hospitalet de l’Infant. 

Mari Pau Huguet
Per commemorar el seu 36è aniversari, 
Ràdio l'Hospitalet de l'Infant va convidar 
la coneguda comunicadora de TV3 Mari 
Pau Huguet. Ella va formar-se en filologia 
romànica, però va començar la seva carrera 
en el món de la comunicació amb una passió 
innata pel periodisme i la televisió. Des 
del 2010 treballa al servei del Defensor de 
l'Audiència de Televisió de Catalunya.

Què vols transmetre amb aquest tipus de xerrades com la que 
ens has ofert aquest 7 de maig?
La trajectòria d'una persona que va començar de 0, quan en-

cara estava estudiant, i que es va enamorar d’aquest món de la comu-
nicació a mesura que anava treballant, de mica en mica. És un amor 
que encara continua, perquè en aquesta feina, si no sents passió per 
la professió, millor que no t'hi dediquis. És una feina que et demana 
molt, però també et dona molt: molta saviesa, cultura, coneixement i 
sobretot poder conèixer moltes persones i gaudir d'aquesta paleta de 
colors que és la vida. Cada dia, en arribar a casa, sentir que has après 
una cosa més és una riquesa, un regal del cel.

Tu dius que en aquest món el 50% és comunicació i que és d'una 
importància vital
Sí, només el fet de tenir el desig de comunicar-te ja ho és tot, perquè, 
si ho pensem, comunicació és tot, d'ençà que ens llevem fins que 
marxem a dormir. De fet, ja ens comuniquem al ventre de la mare, 
després hi ha aquella passió per comunicar-te, socialitzar, conèixer 
gent, créixer contínuament.

A banda de les conferències, quina és la teva tasca actual?
Jo ara estic més a la redacció de TV3, al departament que en diem 
Servei d'Atenció a l'Audiència. L’audiència em trasllada, des de la seva 
gratitud fins a les queixes, de la programació de la tele i la ràdio pú-

blica. Nosaltres responem, però per escrit, això vol dir que no tenim 
comunicació directa amb la gent. Paral·lelament a això, faig una col-
laboració al programa “Planta baixa” i ara estem fent uns programes 
per tot el territori amb una productora, que es diu “La sobretaula”, que 
parla de gastronomia km 0.

Què t'agradaria fer a la tele.
Un programa concurs, un d'entrevistes molt personals a personatges 
no coneguts, però, realment, amb el gènere que em sento més còmo-
da és amb el magazín, perquè és com un contenidor que et fa tastar 
moltes coses i pots parlar de tot. 

LES ENTREVISTES DE LA RÀDIO

La Televisió de Vandellòs 
ofereix l'espai 'El Temps'

L a previsió meteorològica del cap de setmana és el nou 
contingut que ofereix la Televisió de Vandellòs a l'espai 
de l'Informatiu Casa Nostra. Aquesta càpsula anome-

nada “El Temps” es pot veure a la part final dels Informatius 
dels divendres i explica quin serà el temps 
meteorològic tant de dissabte com 
de diumenge, distribuït en zones 
de costa i d'interior. Aquesta in-
formació és possible gràcies a 
la col·laboració del veí Héctor 
Aubalat, més conegut a les xar-
xes socials com @Meteohospi-
talet, qui facilita la predicció set-
manal a l'equip de la televisió local. 

Ràdio l'Hospitalet lliura els  
I Premis de Comunicació

E n el marc de les X Jornades de la Comunicació que va 
organitzar Ràdio l’Hospitalet de l’Infant per celebrar el 
seus 36 anys de vida, el passat 7 de maig es van lliurar 

els I Premis de Comunicació, oberts a l'alumnat de Comunica-
ció Audiovisual de l'Institut Berenguer d'Entença, per reconèi-
xer la tasca d'aquesta assignatura optativa i perquè els joves 
puguin viure en primera persona el món de la comunicació 
local.

Thelma Munté, Candela Llamas i Lucía Noguerol van 
guanyar el premi al “pòdcast més destacat” per “'Trencant el 
mirall”. I Ariadna Sáenz i Nahiara Montero, el premi al “pòd-
cast més original” per “Ping Pong. Canviem el futur”.

En aquesta primera convocatòria dels premis hi han parti-
cipat 21 alumnes i s’han presentat 9 pòdcasts. 
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Un Tomb per la Música per la Festa de la Germandat.  Foto: Miquel Botello

Un dels espectacles familiars de la XXIII Rústic Festa.  
Foto: Associació Masia de Castelló

Visita guiada al Molí de l’Oli amb Paco Macià per la Festa de la Germandat. 

Foto: Gemma González

Al compte oficial d’Instagram de l’Ajuntament compartim 
fotografies dels actes més destacats que se celebren al 

municipi. Si encara no el seguiu, us animem a fer-ho!: 

Festa Major de Gavadà. Foto: Iolanda Sancho
Feria Rociera a la Plaça dels Pins.  

Foto: Ariadna de la Calle

I Autocine de l’Hospitalet de l’Infant organitzat per l’Associació de Joves. 

Foto: Ariana Gil
Festa Major de Remullà. Foto: Jordi Vernet

Participants de la recollida de residus a Cala d’Oques.  Foto: Gemma González
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28a Trobada de puntaires. Foto: Alexis Castillo

XIII Trobada de bestiari per la Festa de Sant Pere. Foto: Teo Castillo

Actuació dels Diables de Vandellòs per Sant Joan. Foto: Iris Rodríguez

Una setantena d’alumnes han participat aquest curs en el programa  

de vela Esport Blau Escolar. Foto: Beatriz Higueras

Actuació de Ricky RF al festival Toca Solete.  

Foto: Associació Penyes Sant Roc

Ball de la revetlla de Sant Joan a Masboquera. Foto:Joana López

Processó de Sant Pere. Foto: Teo Castillo

Participants del ball parlat de Sant Joan.  
Foto: Ball de Diables de l’Hospitalet de l’Infant

Per rebre notificacions al mòbil dels avisos de l’Ajuntament 
i dels actes programats al municipi, descarregueu-vos l’app 
Línea Verde, útil per comunicar incidències a la via pública. 

www.liniaverdavandellos-hospitalet.cat

VANDELLÒS I L'HOSPITALET
DE L'INFANT

Enviar

Enviar

GRATUÏTA
DESCARREGA L’APP

NOU
HORARI DE
BIBLIOTECA

HI HA UN
BANC TRENCAT

AL PARC

EL FANAL
TE LA LLUM

FOSA!

MILLORA
LA TEVA LOCALITAT
I MANTÉN-TE INFORMAT
COL·LABORA VIA APP
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